
Wtoclawek, dnia 29 wrze6nia 2020 roku

Matgonata Srymafska
Radna Rady Miasta Wlocl-awek

Marek Wojtkowski
Prerydent Miasta Wloclawek

INTERPELACJE

INTERPELACJA 1

W imieniu mieszkaric6w zamieszkafych w blokach przy ul. Promiennej 3a zwraeam

siq z proSbq do Pana Prezydenta o interwencjg w Miejskim Towaaystwie Budownictwa
Spolecznego wc Wloctawku. Mieszkariey blok6w skarz4 sig na brak informacji dotyczqeej
warto$ei splary kedytu budowlanego w swoich ksiqzeczkach crynszowych. Niestety gdy
mieszkariey eheq zaezerpnqi Ra teR temat informaeji w administraeji oraz zan1dzie spolki
_- _,_9 _t_... .. .
sE onr zDywanr.

Proszp o zajgeie sig tq sprawq.

INTERPELACJA 2

W imieniu mieszkafieow blok6w prry uliry Budowlanyeh 1A, 38 i 5 aruraeam siq
z pro$bq o remont nawieachni drogowej pzy ul. Budowlanych 5 tj. dzialki nr 11/13
ld dzialki : O45401_1.0330.11/13 bgdqcej prawnie wlasno$eiq Gminy Miasto Wloelawek
prowadzqcej od wjazdu w okolicy paej6cia dla pies4ych do wiaty Smietnikowej. Jest to od-
einek o dfugoSei ok50 metr6w.

Proszg o prrychlne rozpataenie mojej interpelacji gdy2 jest to uciq2liwy element
drogi szutrowej, kt6ra po opadach atmosferycznych cz! w okresie roztop6w zimora4reh

staje siq terenem blotnistym-

INTERPETACJA 3

Czy Gmina Miasto Wioclawek planuje w najbli2sz.ym czasie tj. w Bud2ecie na 2021
rok remont ul. Kardynala Stefana Wyszyriskiego? Gdyzta od wielu juz lat niebyla poddawa-
Ra remontowi zar6wno chodnika, nawierzchni asfaltowej, a tak2e latarni ulicznych, ktorych



ezq$i z nich jest w niepokojqcym stanie technicznym i o ktorych kontrolg wrazz zapyta-
niem plan6w inwestycyjnyeh proszg. Ponadto jezelijest to mozliwe prosz? o niewielkie na-
pralvy w ubytkach tej jezdni, a tak2e poprawienia znak6w poziomych na tej jezdni , a tak-
ze namalowania przy wiatach paystankov'/ych na ul. Kardynala Stefana Wyszyriskiego zna-
ku P-17 v,ryznaczajqcych liniq przystankowq kt6rych tam nie ma-

INTERPELACJA 4

W odpowiedzi na mojE wcze$niejszq interpelacjq dotyczqce remontu ul. Elektryk6w
otrzymalam od Pana Prezydenta odpowiediz dnia 16 wze$nia 2019 roku (kod dokumentu
DT.0003.18.2.2019) odpowiedi oraz zapewnienie, ze w 2020 roku w budzecie zaplanowany
jest remont ul. Energetyk6w- Niestety inwestycja ta nie zostala w 2020 roku zrealizowana.
Stqd kierujg moje zapytanie.

Czy w 4rm roku budzetowym lub przyszlym roku budzetowym na 2021 rok zaplano-
wany jest remont ulicy Energetykow na odcinku od ul. Mechanik6w do ul- Hutniczej
iod ul. Hutniczej do ul. Wienieckiej?

INTERPELACJA 5

W swojej popaedniej interpelacji dotyczqeej wprowadzenia Inteligentnego DoSwie-
tfania pzejSi dla pieszych we Wloclawku z 2919 roku inwestycja ta znalazla siq w planie
zam6wiefi publicznych na 2020 rok pod nazwq ,, Budowa inteligentnych paej5i dla pie-
szych/paejazd6w rowerowych". lnwestycja planowana byla na lll hlrrartal2020 roku.

Proszq o informacjg dotyczqcq paebiegu prac nad tr4n projektem.
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